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Abstract (en)
The device comprises (a) a mobile reservoir (1) of cryogenic liquid, (b) means (21, 22) secured to the reservoir for drawing off and vaporising
successive fractions of the cryogenic liquid so as to bring the vapour obtained to a predetermined pressure for supplying the apparatus, and (c)
means (9, 12) for selectively causing the feeding of this apparatus with the vapour thus obtained. Application especially to the feeding of a cryogenic
freezing plant with pneumatic pump (7) incorporated into the reservoir, with cryogenic liquid.

Abstract (fr)
Le dispositif comprend (a) un réservoir mobile (1) de liquide cryogénique, (b) des moyens (21,22) solidaires du réservoir pour soutirer et vaporiser
des fractions successives du liquide cryogénique de manière à porter la vapeur obtenue à une pression prédéterminée d'alimentation de l'appareil
et (c) des moyens (9,12) pour commander sélectivement l'alimentation de cet appareil avec la vapeur ainsi obtenue. Application notamment à
l'alimentation en liquide cryogénique d'une installation de congélation cryogénique, avec pompe pneumatique (7) incorporée au réservoir.
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